
Úlohy od 15.4.2020 do 24.4.2020 

Ďakujem všetkým, ktorí vypracovali a poslali úlohy, pracovali ste veľmi pekne, mám z Vás radosť      . 

Tí, ktorí neposlali, budú možno nemilo prekvapení pri vysvedčení, lebo Vaše vypracované zadania 

ovplyvnia hodnotenie na vysvedčení. 

 

Lekcia 11 

1)Prečítajte si článok IN SPACE na strane 42. Preložte ho za pomoci slovníčka na strane 66/ Lesson 11. 

Len ústne. 

2)V tejto lekcii sa naučíme časovať slovesá v angličtine. Vytlačte a nalepte si poznámky do zošita, ak 

nemáte tlačiareň, musíte prepísať (aspoň to, čo je v rámčeku, ale naučiť sa musíte všetk). Poznámky 

sú na druhej strane tohoto dokumentu. 

3) Keď už máš tie poznámky v zošite a pochopil si ako to funguje, vypracuj v pracovnom zošite 24/3 

a v učebnici 44/1 (do zošita). Odfoť a pošli. 

4) na precvičenie si zahraj hru: 

https://wordwall.net/resource/474215/inglese/present-simple 

Buchni po hlave vždy toho krtka, kde je správne napísané sloveso       

 

Vaše vypracované a odfotené dve cvičenia pošlite do 24.4. 2020. Potom zverejním správne 

odpovede. Posielajte radšej na messenger, emailová schránka je ťažšie dostupná a niekedy správy 

neprechádzajú. Ak nemáte messenger, môže byť samozrejme email, ja sa k tvojej správe určite 

dostanem       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://wordwall.net/resource/474215/inglese/present-simple


Poznámky do zošita: 

ČASOVANIE SLOVIES 

Príklad: LIKE – mať rád 

 

Jednotné číslo: 

       1)   I like – ja mám rád 

       2)   You like – ty máš rád 

       3)   He likes – on má rád 

              She likes – ona má rada 

              It likes – ono (to) má rado 

Množné číslo: 

       1)   We like – my máme radi 

       2)   You like – vy máte radi 

       3)   They like – oni majú radi 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Príklad: WALK – kráčať 

Jednotné číslo: 

1) I walk – ja kráčam 

2) You walk – ty kráčaš 

3) He walks – on kráča 

She walks – ona kráča 

It walks – ono (to kráča) 

Množné číslo: 

1) We walk – my kráčame 

2) You walk -  vy kráčate 

3) They walk – oni kráčajú 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Všimnite si! 

1) v tretej osobe jednotného čísla (he/on, she/ona, it/ono) sa na koniec slovesa pridáva S. Toto 

sa pridáva pri všetkých slovesách v tretej osobe jednotného čísla: He thinks, He jumps, She 

sings, It reads....... 

2) tretia osoba jednotného čísla nemusí byť len he, she, it. Môžeš tam mať jedno meno, jedno 

zviera, jednu vec: 

 

Peter reads a book. – Peter číta knihu. 

The dog eats his food. – Pes žerie svoje jedlo. 

The grass grows. – Tráva rastie. 

 



Je to preto, lebo Peter je ON, dog je TO/ONO  a tráva je tiež TO. Všetko sú to teda príklady 

tretej osoby jednotného čísla. 

 

! ak tam máš už dve mená, nie je to tretia osoba jednotného čísla, ale množného, teda THEY 

(oni). Vtedy tam -S nebude: 

  

Peter and Mandy play football. 

 

3) Pri slovesách ktoré končia na  -o, -sh, -tch,  pridávame v tretej osobe jednotného čísla -ES: 

 

GO (ísť)– she goes (ona ide)   čítame: [ší gouz] 

DO (robiť) – she does (ona robí)  čítame: [ší daz] 

WASH (umývať) – he washes (on umýva) čítame: [hí vošiz] 

WATCH (pozerať) – he watches (on pozerá) čítame: [hí vočiz] 

 

! Pri slovese HAVE (mať) bude tretia osoba jednotného čísla HAS: 

    Monika has a dog. Peter has a car. It has a bone. 

 

Ak celkom nerozumiete gramatickému učivu, neváhajte sa mi ozvať cez email alebo 

messenger! 

 

 

 

 

 


